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Po długiej przerwie spowodowanej rekonwalescencją po urazie kolana,

Mattia Destro wrócił na listę powołanych. Dziś usiądzie na ławce w meczu

z Cagliari. Przed spotkaniem zatrzymali go dziennikarze Mediaset Premium

oraz Roma Channel.

 

Destro dla Mediaset Premium:

Mattia Destro, dziś twój wielki powrót, po sześciu miesiącach, jesteś

podekscytowany?

- Byłem wykluczony przez długi czas, dziś, bycie powołanym jest wielką satysfakcją.

Zespół rozegra wielki mecz, jestem tego pewien.

 

Podaj nam swój obecny stan, procentowo...

- Kolano ma się dobrze, czuję się dobrze... bycie do dyspozycji jest już dla mnie

czymś świetnym.

 

Mattia Destro, teraz dasz swój wkład Romie. Zostaliście wyprzedzeni przez

Juventus, teraz musicie ich wyprzedzić...

- To świetny sezon. Musimy to kontynuować.

 

Czego oczekujesz dziś wieczorem?

- To będzie ciężki mecz, jednak jestem pewien, że Roma zagra wielkie spotkanie.

Destro dla Roma Channel:

Twoje odczucia?

- Gdy jest się wykluczonym przez tak długi czas, powrót do dyspozycji wzbudza

wielkie emocje. Jestem pewien, że rozegramy dziś wielki mecz.
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Komu dziękujesz za swój powrót? Który moment był najtrudniejszy?

- O tym, wolę powiedzieć później, to długa rozmowa.

 

Jakiego meczu oczekujesz?

- Będzie ciężko, jak powiedziałem wcześniej, jednak zespół zrobi wszystko, aby

uzyskać trzy punkty.
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